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ACTA  

COMITÈ EXECUTIU DE L’FMC DE 21 DE FEBRER DE 2022 

 

 

S’inicia la sessió a les 16.05 hores a través de la plataforma Zoom. 

Hi assisteixen: Olga Arnau i Sanabra, Presidenta de l’FMC i alcaldessa de VILANOVA I LA 

GELTRÚ; Rosa Pujol Esteve, alcaldessa d’AITONA; Adam Tomàs i Roiget, alcalde 

d’AMPOSTA; Lluís Guinó i Subirós, alcalde de BESALÚ; Eduard Rivas Mateo, alcalde 

d’ESPARREGUERA; Carles Luz i Muñoz, alcalde de GANDESA; Ignasi Simon Ortoll, alcalde 

de LLIÇÀ D’AMUNT; Natàlia Figueras Pagès, alcaldessa de MAÇANET DE LA SELVA; Àlex 

Garrido Serra, alcalde de MANLLEU; Xavier Fonollosa Comas, alcalde de MARTORELL; 

David Bote Paz, alcalde de MATARÓ; Marc Solsona Aixalà, alcalde de Mollerussa; Laura 

Campos i Ferrer, alcaldessa de MONTCADA i REIXAC; Francesc Alemany Martínez, alcalde 

de PALAFOLLS; Maria Lourdes Fuentes Faig, alcaldessa de SANTA CRISTINA D’ARO; 

Imma Ferret Raventós, alcaldessa de SANTA MARGARIDA I ELS MONJOS; Narcís Fajula i 

Aulet, alcalde de SARRIÀ DE TER; Albert Coberó Aymerich, alcalde de SÚRIA; Maria Alba 

Pijuan Vallverdú, alcaldessa de TÀRREGA; Sergi Vallès Domingo, alcalde de TORRELLES 

DE FOIX; Josep López i Ruiz, alcalde d’ULLÀ; Noemí Trucharte Cervera, alcaldessa de 

VILANOVA DEL CAMÍ; Josep Bigorra Llauradó, alcalde de VILAPLANA; Susanna Mérida, 

Secretària general adjunta;  Roser Colomé, Secretària general adjunta; Estel Patris, 

lletrada dels serveis jurídics, Jordi Seguer, cap de gabinet de la presidència i Elisabet P. 

Redortra, de la Secretaria General de l’entitat. 

Excusen la seva assistència: Xavier Amor Martín, alcalde de PINEDA DE MAR; Lourdes 

Aluja Matas, alcaldessa de PRADELL DE LA TEIXETA; Lluís Mijoler Martínez, alcalde del 

PRAT DE LLOBREGAT; Marta Farrés Falgueras, alcaldessa de SABADELL; Mireia Ingla i 

Mas, alcaldessa de SANT CUGAT DEL VALLÈS i Lídia Muñoz Cáceres, alcaldessa de SANT 

FELIU DE LLOBREGAT. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovar, si escau, l’acta de la sessió ordinària del 31 de gener de 2022.  

2. Liquidació del Pressupost de l’FMC corresponent a l’exercici econòmica de 2021. 

Aprovació, si escau. 

3. Informe d’activitats i de gestió de l’FMC corresponent al mes de gener de 2022. 

4. Padró de quotes dels associats 2022. Aprovació, si escau. 

5. Pla de Formació 2022. Ratificació, si escau. 

6. Nomenament dels diferents representants de l’FMC a les comissions mixtes i òrgans 

de participació i col·laboració amb la Generalitat de Catalunya. Ratificar, si escau. 

7. Donar compte de les normatives que han estat en tràmit d’informació pública i de les 

quals no s’ha considerat necessari presentar observacions: 

a) Anteproyecto de Ley de Cooperación para el Desarrollo Sostenible y la 

Solidaridad Global. 
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b) Projecte de Decret pel qual s’aprova el Reglament de desenvolupament de la 

Llei 22/2009, de 23 de desembre, d’ordenació sostenible de la pesca 

continental. 

8. Informació de les Àrees i les Comissions sectorials. 

a) Benestar Social: Informacions sobre el CP depenent de la Secretaria de Treball 

i d’Igualtat i Feminismes. 

b) Cultura: AGEDI. 

c) Educació: I2, calendari escolar 2022-2023, altres. 

d) Desenvolupament local i del territori: Monogràfic sobre el PNI. 

e) Comerç i Turisme: Plans territorials 2022 i 2023. 

f) Funció Pública: Treballadors interins, EAPC. 

g) Reunió amb el conseller d’Economia en relació als caixers automàtics i la gent 

gran 

h) Immatriculacions. 

9. Informacions de la Presidència.  

a) Reunió Consellera d’acció climàtica, alimentació i agenda rural. 

b) Reunió ACA.  

c) Previsió reunió DG de cooperació al desenvolupament.  

d) Reunió institucional Conseller d’Economia i Hisenda. 

e) Reunió Associació guàrdies, agents i vigilants municipals de Catalunya. 

10. Qüestions sobrevingudes.  

11. Precs i preguntes.  

 

 

La Presidenta dona la benvinguda a tots els assistents i també les gràcies per 

participar en aquesta sessió del Comitè Executiu per via telemàtica. 

 

1. Aprovar, si escau, l’acta de la sessió ordinària del 31 de gener de 2022  

Sense cap modificació per part dels assistents, s’aprova l’acta per assentiment.  

2. Liquidació del Pressupost de l’FMC corresponent a l’exercici econòmic de 

2021. Aprovació, si escau 

Susanna Mérida, secretària general adjunta, explica que la previsió d’ingressos per a 

l’exercici 2021 era de 2.230.252,91 euros, però que finalment han estat 

2.241.102,22 euros. 

La part més important dels ingressos són les quotes, que recorda que encara està 

vigent la reducció del 16% que es va aplicar en el 2016, el que fa que es consolidi 

una reducció d’ingressos d’aproximadament 250.000 euros anuals. Aquest exercici 

s’ha cobrat gairebé el 92% de les quotes, quantia similar a la de l’exercici anterior. El 

Pla FEDAP ha representat uns ingressos de 248.000 euros. 

Pel que fa a les despeses, la previsió era de 2.485.190,17 euros i el resultat final 

després del tancament ha estat de 2.517.026,54 euros, amb un dèficit de 254.000 

euros. La partida de personal ha representat un 45% del total de pressupost ja que 

s’han dut a terme 4 contractacions: 3 contractes fixos (un per a l’àrea de comissions, 
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un per a l’àrea de comunicació i un per als serveis jurídics) i 1 contracte temporal 

(cap de gabinet de presidència). Les despeses en comissions, formació, jornades i 

actes s’ha incrementat degut a la celebració de l’Assemblea i l’acte dels 40 anys de 

l’FMC, la participació en la Fira Municipàlia, Pel que fa a formació, d’una banda 

s’inclou el Pla de formació subvencionat pels fons FEDAP (hi ha hagut un 

decreixement perquè no s’han llogat espais amb la pandèmia) i, de l’altra, la formació 

no compresa en els plans de formació subvencionats pels fons FEDAP, que inclou el 

Seminari de Dret Local, la formació finançada amb recursos propis i les jornades i 

actes vinculades a les comissions sectorials. L’increment total d’aquesta partida ha 

estat de gairebé 82.000 euros. La partida corresponent a “Serveis externs” ha tingut 

una disminució d’uns 6.000 euros que respon a una petita disminució de contractació 

d’encàrrecs d’informes i estudis, respecte al previst inicialment. Pel que fa la partida 

de “Publicacions”, hi ha hagut un increment de prop de 4.000 euros que respon a la 

publicació de l’FMC, Catalunya Municipal. En el 2021 es van portar a terme quatre 

edicions impreses i enviades, respecte l’any anterior que solament van ser dues, una 

de les quals no es va imprimir i es va enviar online. En relació amb el Codi de Règim 

Local, el cost total de la nova publicació ha estat 35.770,57 euros. Els 15.693,17 

euros que apareixen en la partida de despesa són la diferència del cost de la 

publicació amb el valor positiu actual de 600 llibres que estan a la venda (20.077,40 

€). Pel que fa a les despeses de “Convenis” hi ha hagut un increment de 42.430 euros 

ja que no s’havia previst la col·laboració en el Congrés Internacional de Mobilitat 

(25.000€); l’encàrrec a la Fundació Carles Pi i Sunyer de l’estudi de mapificació de les 

institucions dedicades a l'estudi i promoció del Govern Local a Catalunya (7.000€). 

Per altra banda, el conveni amb la Fundació Bosch i Gimpera per a l’elaboració de 

l’anuari de govern local ha estat d’11.000 euros perquè respon al pagament de dues 

edicions, la del 2020 i la del 2021. 

L'exercici presenta un resultat final de 308.215,99 euros de dèficit i els fons de l’FMC 

existents en aquesta data a les diferents entitats bancàries és de 2.418.254,98 euros. 

Els assistents aproven per unanimitat la liquidació del pressupost de l’FMC 

corresponent a l’exercici econòmic 2021. 

3. Informe d’activitats i de gestió de l’FMC corresponent al mes de gener de 

2022. 

Roser Colomé explica que l’activitat de la Federació de Municipis de Catalunya queda 

recollida en el document que s’ha enviat amb la convocatòria i que correspon al mes 

de gener de 2022. 

Els assistents aproven per unanimitat l’informe d’activitats i de gestió de l’FMC 

corresponent al mes de gener de 2022. 

4. Padró de quotes dels associats 2022. Aprovació, si escau. 

L’Assemblea General de l’entitat celebrada el 8 de juliol de 2016 va aprovar les 

quotes dels associats amb el següent sistema de càlcul: <núm. Habitants 2015 x 

0,165899>, i va implementar un factor de correcció a la baixa en el sistema de càlcul 

que va permetre una reducció del factor/habitant per adequar l’esforç dels associats 

en el conjunt d’ingressos al context general i al context d’estalvi del conjunt dels 

sectors –públic i privat- de l’economia. Aquest factor de correcció a la baixa va 

comportar una minoració de les quotes del 16 per cent. 

El padró de quotes per a l’exercici 2022 s’ha elaborat amb el sistema de càlcul  

<núm. Habitants 2021 x 0,165899>, d’acord amb les dades de població oficial de 
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l’INE, publicades al BOE de 23 de desembre de 2021, i dona com a resultat total de 

previsió d’ingressos la quantitat d’1.587.816,43 euros. 

Els assistents aproven per unanimitat el padró de quotes dels associats corresponent 

a l’exercici 2022. 

5. Pla de Formació 2022. Ratificació, si escau 

Susanna Mérida explica que el Pla de formació de l’FMC de 2022 té previst 

desenvolupar un conjunt d'accions vinculades a la promoció professional i al 

desenvolupament de la carrera professional. Algunes d'aquestes accions tenen ja una 

llarga trajectòria en el temps, atès l'interès estratègic de la nostra entitat a mantenir-

les. La seva consolidació en el temps ha propiciat que siguin expressament 

reconegudes com un mèrit professional específic en el desenvolupament de la carrera 

i de la promoció professionals.  

En concret, es tracta dels Seminaris que l’FMC organitza directament, i que són: 

1. Seminari Tècnic Local: amb 9 sessions al llarg de l'any; i, 

2. Seminari de Relacions Col·lectives: 4 sessions, més una sessió especial 

dedicada a La reforma laboral per a l’estabilitat en l’ocupació i la transformació del 

mercat de treball. L’afectació en l’àmbit de la gestió de personal a l’Administració 

Local 

Les principals novetats del nou Pla de Formació FEDAP 2022: 

• 30 accions formatives. 6 més que les dutes a terme en el 2021 

• 50 edicions formatives. 7 edicions més previstes respecte el 2021 

• Noves temàtiques formatives: agenda digital i ciberseguretat (3 formacions); 

integritat i ètica pública; agenda urbana; dues accions especialitzades de 

l’àmbit esportiu i una acció especialitzada de l’àmbit cultural. 

Atès que la Comissió de Presidència va aprovar el Pla de Formació 2022, ara li 

correspon al Comitè Executiu ratificar-lo, si ho consideren adient.  

Els assistents ratifiquen per unanimitat el Pla de Formació 2022. 

6. Nomenament dels diferents representants de l’FMC a les comissions mixtes i 

òrgans de participació i col·laboració amb la Generalitat de Catalunya. 

Ratificar, si escau. 

La Presidenta explica que amb la documentació d’aquest punt hi ha la relació dels 

nomenaments dels representant a les comissions mixtes i òrgans de participació i 

col·laboració amb la Generalitat de Catalunya i d’altres institucions que s’han 

traslladat als diferents departaments -des del darrer Comitè Executiu- i que si no hi 

ha cap dubte al respecte s’haurien d’aprovar. En aquest cas es tracta de cinc 

nomenaments polítics i dos tècnics. 

Òrgan Representants electes Tècnics/ques 

GT de desplegament 
reglamentari de la Llei 
3/2020, de prevenció de les 
pèrdues i el malbaratament 
alimentari 

 

Alba Llorens, tècnica de la 
Diputació de Barcelona. 

Mercè Almirall, veterinària 
Higienista de l’Ajuntament de 
Vilanova i la Geltrú 
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Òrgan Representants electes Tècnics/ques 

GT de la Renda Garantida 
de Ciutadania 

Eloi Cortés, regidor de l’Ajuntament 
de Sabadell 

 

Consell Rector de l’Escola 

d’Administració Pública de 
Catalunya 

Juan Ignacio Soto Valle, en 

substitució de Kenneth Martínez, 
alcalde del Vendrell 

 

CTU de Lleida 

T: Rosa Pujol, alcaldessa d’Aitona, 
en substitució de Josep Ibarra 

S: Marc Solsona, alcalde de 
Mollerussa 

 

Secció temàtica SNU (sòl no 
urbanitzable) de la CTU de 
Lleida 

T: Rosa Pujol, alcaldessa d’Aitona 

S: Marc Solsona, alcalde de 
Mollerussa 

 

Comissió mixta 
Departament d’Educació-
entitats municipalistes 

 

Pere Gabern, director de serveis 
d’educació i d’esports de 
l’Ajuntament de Granollers, en 
substitució de Mercè Mateu, 
ajuntament de Vilanova i la 
Geltrú 

Consell Català de Cogestió 
Marítima 

T: Lluís Mijoler, alcalde del Prat de 
Llobregat 

S: Olga Arnau, presidenta de l’FMC i 
alcaldessa de Vilanova i la Geltrú 

 

 

Els assistents ratifiquen per unanimitat la relació de representants a les diferents 

comissions mixtes. 

7. Donar compte de les normatives que han estat en tràmit d’informació pública 

i de les quals no s’ha considerat necessari presentar observacions. 

La Presidenta dona compte de les dues normatives a les que no s’han presentat 

observacions ja que un cop revisades pel tècnic de la comissió, el consell tècnic 

assessor i els serveis jurídics de l’FMC, s’ha considerat que no era necessari 

presentar-ne. Les normatives són el Anteproyecto de Ley de Cooperación para el 

Desarrollo Sostenible y la Solidaridad Global i el Projecte de Decret pel qual s’aprova 

el Reglament de desenvolupament de la Llei 22/2009, de 23 de desembre, 

d’ordenació sostenible de la pesca continental. 

Els assistents resten assabentats de les normatives a les que no hem formulat 

observacions. 

8.  Informació de les Àrees i les Comissions sectorials.  

a) Benestar Social. 

La Presidenta explica que ja s’han iniciat les sessions de negociació i s’estan 

treballant a nivell tècnic les fitxes del Contracte Programa que depenen de la 

secretaria de Treball i d’Igualtat i Feminismes. 

 

http://www.fmc.cat/


 

       

 

Via Laietana 33, 6è 1a  08003 Barcelona | Telèfon 93 310 44 04 | www.fmc.cat  Página 6 de 9 

 

b) Cultura. 

Roser Colomé explica que es van iniciar les negociacions sense l’ACM i que es va 

traslladar un comunicat a les entitats adherides informant de l’estat de la situació. 

A petició de l’alcaldessa de Montcada i Reixac, que ha de deixar la reunió abans, es 

canvia l’ordre d’intervencions i s’exposa a continuació el punt d). Després se seguirà 

amb l’ordre previst.   

d) Desenvolupament Local i del Territori. 

Laura Campos explica que hi ha hagut incidències per convocar el plenari monogràfic 

sobre el Pacte Nacional per a la Indústria de la Comissió de Desenvolupament Local i 

del Territori però que estem pendents de poder tancar una data amb l’agenda de la 

Directora General d’Indústria, senyora Natàlia Mas. Els ajuntaments no volem tenir 

un actitud passiva davant d’aquest Pacte i considerem necessari un traspàs de 

recursos al territori i també una descentralització. 

Tan bon punt es disposi d’una nova data tornarem a convocar el Plenari monogràfic.  

c) Educació. 

Gratuïtat famílies I2 

Susanna Mérida explica que al desembre el Departament d’Educació va plantejar la 

gratuïtat de l’I2 en una reunió i l’FMC, davant dels nombrosos dubtes que plantejava 

el tema, va reunir els tècnics de la Comissió d’Educació i es va elaborar un document 

que es va traslladar a la Conselleria a finals de gener. En aquests moments estem a 

l’espera d’una reunió amb el Departament perquè ens puguin resoldre els dubtes 

plantejats. 

El Departament d’Educació va convocar una reunió de la Comissió Mixta que no es 

convocava des del mes d’octubre, i la presidenta de l’àrea, Alba Pijuan, ho 

manifestarà a la reunió. 

Xavier Fonollosa intervé comentant que no hauria de ser gratuïtat només per a les 

famílies; la Generalitat ha de pagar tot el cost de la plaça i les entitats municipalistes 

no hem de permetre que facin pagar als ajuntaments.  

Eduard Rivas, en el mateix sentit qüestiona què passarà amb les escoles bressol 

privades i manifesta que la universalitat del servei per als alumnes d’I2 es pot girar 

en contra dels ajuntaments. 

Xavier Fonollosa considera que aquest tema necessita un debat a fons. 

La Presidenta comenta que es va demanar l’estabilitat de la proposta però que 

encara no tenim retorn de la carta enviada al Departament.  

Àlex Garrido intervé comentant que ens han de preocupar també el número de 

places perquè si és gratuïta hi haurà molta demanda que potser no es podrà cobrir. 

Modificacions calendari curs 2022/23 

Susanna Mérida explica que no hem estat informats en cap comissió i aquest tema 

no s’ha tractat ni en el Consell Escolar de Catalunya. Si es compacta la jornada del 

mes de setembre, qui es farà càrrec dels nens/es de 15.00h a 16.30h ? 
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Informe manteniment escoles públiques Extremadura 

Susanna Mérida explica que l’informe jurídic de la Sentència sosté que les despeses 

de manteniment i conservació dels centres que no són de titularitat municipal se n’ha 

de fer càrrec la comunitat autònoma. 

Els serveis jurídics de l’FMC consideren que això es pot defensar també a Catalunya i 

s’ha enviat l’informe a la Diputació de Barcelona perquè també ho estudiïn i valorin 

jurídicament com ho veuen. 

Dades escolars rellevants 

Els ajuntaments fa temps que demanem dades escolars al Departament i no obtenen 

resposta, per la qual cosa es farà un escrit al Departament des de l’FMC. 

e) Comerç i Turisme. 

Marc Solsona explica que el dia 15 de febrer va participar en una reunió convocada 

pel Secretari d’Empresa i Competitivitat, amb l’assistència de la DG de Turisme, en la 

que van explicar com plantegen des de la Generalitat els plans territorials 2022 i 

2023 i com abordar conjuntament amb els municipis alguns altres aspectes 

rellevants de la propera temporada turística. Es van comprometre a enviar un 

document amb tota aquesta informació que van explicar a la reunió. 

 f) Funció Pública. 

Reunió amb el Secretari de Governs Locals i relacions amb l’Aran 

Àlex Garrido explica que el Secretari de Governs Locals i relacions amb l’Aran va 

convocar una reunió per parlar dels treballadors interins als ens locals. Es tracta de 

donar sortida al personal que fa anys que són eventuals. La Generalitat vol anar fins 

al límit dels mèrits perquè no hagin de passar les oposicions les persones que fa 

molts anys que treballen a l’administració local. 

Natàlia Figueras manifesta que els secretaris-interventors tenen molt a dir i ja ho 

estan treballant en els municipis mitjans i grans i, per tant, la Generalitat va a 

remolc dels ajuntaments que ja ho han fet. 

Reunió de l’EAPC 

Àlex Garrido informa que l’EAPC va convocar l’FMC a una jornada de treball per 

abordar les funcions i el funcionament de la futura Llei de l’Escola d’Administració 

Pública de Catalunya. S’està gestant un nou model d’EAPC i s’ha de desvincular de la 

Generalitat (agència/consorci) i cal millorar la coordinació en el tema dels cursos. 

g) Reunió amb el Conseller d’Economia. 

Xavier Fonollosa explica que el Conseller Giró va convocar l’ACM, l’FMC, consumidors 

i Micropobles, a una reunió urgent per explicar la proposta dels caixers automàtics. 

Al Congrés dels Diputats hi ha una proposició de llei per obligar als municipis de 

l’Estat a posar caixers automàtics. 

Des de FATEC (Federació de Gent Gran de Catalunya) van adreçar-nos una proposta 

de carta en la que demanen que s’estableixi un marc normatiu que protegeixi 

adequadament els drets de la gent gran respecte a l’accés als serveis bancaris, que 

les oficines disposin de personal per atendre les persones grans, entre d’altres 

qüestions, per tal d’evitar l’exclusió social d’aquestes persones. 

Des de l’FMC vam demanar al Departament que obliguessin a les entitats bancàries a 

tenir atenció presencial per a la gent gran. Avui el Ministeri proposarà a les quatre 
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grans entitats financeres que posi personal especialitzat per al tracte amb la gent 

gran. També es va fer arribar la petició de FATEC a les entitats adherides a l’FMC. 

h) Immatriculacions. 

Àlex Garrido explica que Unió de Pagesos i Micropobles va convidar l’FMC a participar 

en una concentració el dia 16 de febrer al poble de Maians per denunciar 

públicament l’apropiació de béns del poble per part de l’església mitjançant les 

immatriculacions al registre de la propietat. Ell mateix va assistir com a vicepresident 

de l’FMC i ens vam adherir a les seves proclames. L’acte va ser molt mediàtic i 

esperen poder mantenir el suport de la nostra entitat. 

9. Informacions de la Presidència. 

a) Trobada amb la Consellera d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural.  

Xavier Fonollosa explica que el passat 9 de febrer una delegació de l’FMC es va 

reunir amb la Consellera d’Acció Climàtica, Alimentació i Agenda Rural per tal de 

traslladar els temes que preocupen els ajuntaments en relació a la seva Conselleria. 

David Bote informa que, pel que fa a mobilitat/baixes emissions, es va acordar amb 

la Conselleria constituir una comissió tècnica que treballar el tema. 

Pel que fa a l’Agència de Residus de Catalunya (ARC), es va sol·licitar una trobada 

específica amb el director. 

b)  Reunió ACA.  

Susanna Mérida explica que en relació a la reunió sol·licitada amb el director de 

l’ACA, Sam Reyes, ens han proposat el dia 5 d’abril. 

c) Reunió DG Cooperació al Desenvolupament 

Susanna Mérida explica que la reunió amb el director general de cooperació al 

desenvolupament, senyor Desquens, està prevista pel dia 1 de març a la seu de 

l’FMC. 

d) Reunió conseller d’economia i hisenda. 

Roser Colomé informa que des de l’FMC s’han traslladat a la Conselleria els temes a 

tractar per part nostra i estem a l’espera de data. 

e) Reunió amb l’Associació de guàrdies, agents i vigilants municipals de 

Catalunya. 

Susanna Mérida informa que demà l’alcalde impulsor de la Comissió de Seguretat i 

Protecció Civil, Ignasi Simón, mantindrà la trobada que va demanar aquesta 

Associació..  

f) Reunió amb Eines de Repoblament Rural. 

Roser Colomé informa que demà, també, el vicepresident Marc Solsona i l’alcalde 

Josep Bigorra es reuniran amb representants d’Eines de Repoblament Rural per tal 

d’escoltar les seves demandes. 
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10. Qüestions sobrevingudes.  

Concertació Territorial 

Àlex Garrido explica que l’ACM no està d’acord amb la proposta presentada per part 

de la Generalitat i nosaltres estem en sintonia amb el Departament pel que fa al 

desplegament d’aquesta concertació. 

Els ajuntaments tindran l’impuls d’aquesta concertació territorial i la governança i 

està previst que en cada territori hi hagi representació dels sindicats i patronal 

majoritaris, ajuntaments, consells comarcals, i altres actors, segons cada territori. 

Per exemple, a la Catalunya Central ningú discutirà que hi hagi en la governança la 

Universitat de Vic. 

Demà traslladarem al Departament el nostre ok a les propostes. 

14. Precs i preguntes 

 No n’hi ha. 

 

Finalitza la sessió a les 17.30 hores del dia de la data. 

 

 

         Vist-i-plau 

 

 

 

 

 

 

 

 

Per la Secretaria General Adjunta     La Presidenta 

Susanna Mérida López      Olga Arnau i Sanabra 
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